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EU/AFGHÁNISTÁN: Zdá se, že evakuační lety byly zbytečným rizikem. Mluvčí Tálibánské vlády
Zabihuláh Mudžahíd v rozhovoru pro rakouské Krone.at  konstatoval, že nová vláda není nadšená z
odchodů mladých lidí na Západ za lepším, že všem garantuje je bezpečnost, a že na Západě
odsouzené kriminální imigranty bude brát zpět.

Takovou excelentní kooperaci nenabízí ani země Maghrebu na druhé straně Mezizemního moře, se
kterými státy EU po léta spolupracují. Pro rakouskou vládu je to skvělý signál, nakolik v Rakousku
čekají na deportaci desítky odsouzených Afghánců ze 47-tisícové afghánské komunity v zemi.

Navíc odpadá bezpečnostní důvod pro udělení azylu, a to i v ČR. Přijímání Afghánců se tak spíše děje
na základě jejich zásluh či jako koníček vlád zemí EU, nakolik jim ho občané-voliči dovolí.
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Cílem nové tálibanské vlády jednoznačně je, aby jim občané zůstavali ve vlasti, a ne aby jim je
západní země podloudně tunelovaly. Komisařka pro vnitro Johanssonová by spíše než věšet členským
zemí bulíky na nos, měla s Talibánem věc afghánských imigrantů nejdříve řádně projednat a
objasnit. Zvládne to kdejaký novinář, tak to musí zvládnout i komisařka EU. Případně by ji k tomu
měly členské země důtklivě vyzvat.


